



Verein zur Förderung Buddhistischer Werte

SPENDENAUFTRUF

English version overleaf.

Renovierung der Terrasse

Werte Freundinnen und Freunde von She Drup Ling und Kalachakra Kalapa Center!

Um die Auflagen im Rahmen der **Corona-Beschränkungen** für Veranstaltungen im Kalachakra Kalapa Center KKC erfüllen zu können, ist die Reaktivierung der Freifläche der **Terrasse** mit ca. 225 m² unabdingbar.

Da die geplante Neubelegung der Terrasse mit **neuen Betonsteinen auf Stelzlager**n mit Kosten von ca. € 30.000,- entsprechend unserem Spendenaufruf vom Oktober 2019 nicht finanzierbar ist, haben wir eine Alternative geplant:

Wir wollen die Terrassenfläche mit **farbigem Asphalt** belegen. Damit ist einerseits die nötige Versiegelung der Fläche gegen Bewitterung gegeben, andererseits sind die Kosten mit ca. **€ 6.000,-** wesentlich niedriger.

Da wir einen Teil dieser Summe verfügbar haben, hoffen wir, den Rest durch **Spenden zeitnah** aufbringen zu können.

Wir ersuchen dich daher dringend um deine **Unterstützung**, bitte auch weitersagen!!!

Bitte **spende** unter dem Kennwort „**Terrasse**“ an das **Vereinskonto**:

IBAN AT89 1420 0200 1097 9901, BIC BAWAATWW

Herzlichen Dank! Mögen alle Wesen glücklich sein!





Association for the Promotion of Buddhist Values

APPEAL for FUNDING

Renovation of the Terrace

Dear Friends of She Drup Ling and Kalachakra Kalapa Center!

In order to meet the requirements within the **corona restrictions** for events at the Kalachakra Kalapa Center KKC, it is essential to reactivate the open space of the **terrace** with approx. 225 m².

Since the planned renovation of the terrace with new **concrete blocks on stilts** with costs of approx. € 30.000,- according to our appeal for donations in October 2019 cannot be financed, we have considered an **alternative**:

We want to cover the terrace with **coloured asphalt**. On the one hand, this provides the necessary sealing of the surface against weathering, on the other hand, the costs are considerably lower at approx. **€ 6.000,-**.

Since we have a part of this sum available, we hope to raise the rest by donations shortly. We therefore urgently ask for your support, please also pass this request on!

Please **donate** to the Vereinskonto under the codeword "Terrace":
IBAN AT89 1420 0200 1097 9901, BIC BAWAATWW

Thank You! May All Beings Be Happy!

